
Motion 6: Luftskytte på söndagar 

Jag tycker att söndagsskyttet var ett lovvärt initiativ, men har nu blivit mer av ett påhäng där 
det i vissa fall inte dyker upp några skyttar. Luftbanan är ju alltid öppen, så det fungerar 
egentligen lika bra att dra ihop ett gäng via SMS-gruppen och åka ner.  
 

Stefan Lindquist 

 

Styrelsens motivation: 

Det föreslås mer tillfällen för krutskytte men luft skyttet ses som ett påhäng. 

Luftpistolskyttet är ett mycket bra träningsmoment när det inte är möjligt att 

skjuta ute. Det är också en perfekt inkörsport till krutskyttet. 

Nu är det bar 1 skjutledare per tillfälle, vilket har minskat belastningen på 

skjutledare. 

Många av dom skyttar som kommer ner är helt nya, och dom som vill komma till 

Habo PK och testa luftpistol har inte tillgång till Supertext. Därför behöver vi ha 

fasta tider för luftskytte. 

 

Styrelsen yrkar: avslag 


